
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 10
Hvorfor vil ministeren ikke tillade, at konventionelle bedrifter kan sætte deres
husdyr på græs på §3-beskyttede enge under samme gødskningsvilkår som
gælder for økologerne? Så ville der gælde ens regler for alle?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20141, jf. MIU alm. del -
spm. 553.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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